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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyn ě v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2016 – 2019 
 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
Zápis z 21. zasedání akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 7. 11. 2018 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Mgr. Iryna Hren; Ing. František Klimenda; Ing. Pavel 
Kraus; prof. Ing. Jan Mádl, CSc..; PhDr. Jan Novotný, Ph.D;  Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; 
Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D.;  
Nepřítomni: Bc. Sofie Žárská; 
Hosté: prof. Dr. Ing. Libor Beneš, IWE; Ing. Michal Lattner, Ph.D.; prof. Ing. Štefan Michna, 
PhD.; Ing. Petr Majrich, Ph.D; Ing. Vladislav Síťař, Ph.D.; Ing. Tomáš Vysloužil, Ph.D.;  
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Návrh komise pro volby do AS FSI 
5. Návrh na jmenování nového člena VR FSI 
6. Organizační změny na FSI  
7. Ekonomické záležitosti 
8. Schválení směrnice děkana Ediční činnost 
9. Různé 
10. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání ve 13.00 hod. v budově děkanátu fakulty, zahájil a dále řídil předseda senátu 
Jan Mádl. Konstatoval, že je přítomno osm členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl 
upraven takto: 

1.   Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Návrh komise pro volby do AS FSI 
5. Návrh na jmenování nového člena VR FSI 
6. Organizační změny na FSI a změny ve VR FSI 
7. Ekonomické záležitosti 
8. Schválení směrnice děkana Ediční činnost 
9. Různé 

a) Schválení Podmínek přijetí ke studiu na FSI pro AR 2019/2020 
10. Závěr 

 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[115]. 
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Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři 
Jaromír Cais a Pavel Kraus. 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[116]. 
 
Ad 4) Předseda senátu Jan Mádl, navrhl složení komise pro volby do AS FSI. Předsedkyně: 
Nataša Náprstková; členové: Irena Lysoňková, Martin Svoboda, Jan Štěrba a za studenty 
Martin Jaskevič a Igor Žuravský. 
 
Návrh usnesení [117]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem souhlasí s návrhem komise pro volby do AS FSI ve složení: 
předseda: Nataša Náprstková; členové: Irena Lysoňková, Martin Svoboda, Jan Štěrba 
a za studenty Martin Jaskevič a Igor Žuravský.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[117]. 
 
Ad 5) Děkan Štefan Michna informoval o záměru rozšíření členů Vědecké rady FSI 
pro období od listopadu 2018 do října 2019 o doc. Ing. Ludmilu Novákovou, Ph.D. (na návrh 
prof. Michna). 
 
Návrh usnesení [118]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem souhlasí se jmenováním doc. Ing. Ludmily Novákové, Ph.D. 
členkou Vědecké rady FSI pro období od listopadu 2018 do října 2019.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[118]. 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna informoval o tom, že odvolal k 7. 11. 2018 doc. Soukupa 
z funkce proděkana pro tvůrčí činnost a zároveň prověřil prof. Beneše vedením této funkce 
do 31. 1. 2019, v tomto přechodném období by měl být jmenován nový proděkan. 
Statutární zástupce byl jmenován Ing. Tomáš Vysloužil, Ph.D. 
Senát bere na vědomí. 
 
Návrh usnesení [119]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem bere na vědomí odvolání doc. Soukupa z funkce proděkana 
pro tvůrčí činnost na Fakultě strojního inženýrství UJEP, dle VŠ zákona §27 odstavce 2 
písmena b.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[119]. 
 
Návrh usnesení [120]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem v souladu s §27, písmena f, VŠ zákona, dává předběžný 
souhlas s odvoláním doc. Soukupa z VR FSI od 1. 12. 2018.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 1 
Návrh byl schválen[120]. 
 
Návrh usnesení [121]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem dává předběžný souhlas, v souladu s §27 písmena f VŠ 
zákona, ke jmenováním Tomáše Vysloužila do Vědecké rady FSI s platností od 1. 12. 2018.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
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Návrh byl schválen[121]. 
 
Ad 7) Akademický senát FSI byl informován o ekonomických záležitostech FSI. Dále 
informoval o nízkém čerpání SGS grantů (TA 15), které je na 40%. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 8) Děkan Štefan Michna předložil ke schválení návrh směrnice děkana Ediční 
a publikační činnost FSI UJEP. 
 
Návrh usnesení [122]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený Návrh Směrnice Ediční a publikační 
činnost Fakulty strojního inženýrství UJEP.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[122]. 
 
Ad 9)  

a) Proděkan Tomáš Vysloužil předložil ke schválení Podmínky přijetí ke studiu na FSI 
pro AR 2019-2020. 
 
Návrh usnesení [123]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Podmínky přijetí ke studiu na Fakultě 
strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem pro akademický rok 
2019/2020.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[123]. 
 

b) Děkan Štefan Michna informoval o situaci ohledně výstavby nové budovy 
CEMMTECH. Fakulta obdržela povolení od hygieny a také souhlas od firmy 
SPOLCHEMIE, a.s. Dále informoval o harmonogramu postupu: Výběrové řízení bude 
vypsáno v  01/2019; Zahájení stavby je plánováno na 05-06/2019. Nová budova bude 
vystavena do 12/2020, kolaudace proběhne v 01-02/2021, pak nastane vybavování 
přístroji a nábytkem do 05/2021 a pak následné stěhování v období 06 - 08/2021. 
Zahájení semestru v nové budově je plánováno na 09/2021. 
Senát bere na vědomí. 
 

c) Děkan Štefan Michna pozval senátory na vánoční posezení, které se bude konat 
18. 12. 2018 od 13:00 hodin v budově Za Válcovnou. 
Senát bere na vědomí. 

 
Ad 10) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 115 až č. 123.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: Jaromír Cais, v. r.  

 Pavel Kraus, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 7. listopadu 2018 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
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Příloha č. 1 Životopis doc. Nováková 
Příloha č. 2 Návrh směrnice děkana Ediční a publikační činnost na FSI UJEP 
Příloha č. 3 Podmínky přijímacího řízení na FSI UJEP na AR 2019/2020 
 


